
Protokół Nr 33/16

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, które odbyło się w dniu 14.12.2016 roku, 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 17.00 zakończenie godz.18.20

Obecni Członkowie Komisji: (lista obecności – załącznik nr 1)

1. Gorczyca Krzysztof 
2. Ujma Zofia
3. Konieczna Krystyna
4. Wrona Artur
5. Ciszewski Paweł

Nieobecni usprawiedliwieni:

1. Klepacz Anna

Obecni spoza grona Członków Komisji: (lista obecności – załącznik nr 1)

1. Paweł Pituch
2. Mariusz Kubiak
3. Płoński Henryk
4. Ewa Pędziwiatr
5. Andrzej Machnica

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia – zaakceptowanie porządku obrad.
2. Omówienie projektu uchwały w/s utworzenia przez Miasto Kowary Spółki z o.o. 

„EKO Kowary”.
3. Sprawy różne.
4. Zakończenie posiedzenia.

Ad 1. Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Pan Krzysztof Gorczyca przywitał
zebranych, zapoznał z porządkiem posiedzenia. Porządek przyjęto jednogłośnie.

Ad  2.  O  utworzeniu  spółki  „EKO  Kowary”  i  wniesieniu  przez  Miasto  Kowary  wkładu
pieniężnego, radni rozmawiali kilka razy, również korzystali z obecności Prezesa „Simeko” i
zadawali pytania. Mając wiedzę o funkcjonowaniu Spółki w przyszłości, radni zaopiniowali
projekt uchwały pozytywnie (jednogłośnie).

Ad  3.  W sprawach  różnych,  członkowie  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  (P.  Gorczyca)
zwrócił  uwagę na brak znaku o terenie  zabudowanym-strefie  zamieszkania,  oraz znaku o
zakazie zatrzymywania się pojazdów w miejscu obok nowo wybudowanego łącznika między
ul. 1-go Maja a ul. Jagielończyka.
Radny  P.  Gorczyca  zwrócił  również  uwagę  na  koszmarny  widok  kamienicy  przy
ul. Jeleniogórskiej 10, która wymaga elewacji i szpeci miasto. 

Na tym posiedzenie zakończono.



Wnioski Komisji:

1. Komisja  Gospodarki  Komunalnej  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w
sprawie wyrażenia zgody na utworzenie przez Miasto Kowary spółki z o.o. pod nazwą
firmy „EKO Kowary”.

2. Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  do  Pani  Burmistrz,  aby  nowo
wybudowany łącznik ul. 1-go Maja i Jagielończyka,  wyposażyć w niezbędne znaki
drogowe,  tj.  „teren  zabudowany-strefa  zamieszkania”  i  „zakaz  wjazdu  pojazdów”
oprócz  mieszkańców  i  pojazdów  uprzywilejowanych.  Wniosek  Komisji  dotyczy
również zamontowania punktu świetlnego, który istniał przed rozpoczęciem budowy
łącznika.

3. Członkowie  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  wnioskują,  aby  przyszłościowo
zapoznawać Radę Miejską z projektami inwestycji, co pozwoli radnym na wniesienie
sugestii o realnych potrzebach mieszkańców. Wynika to z tego, że aktualnie nikt nie
wie ile zaplanowanych było miejsc parkingowych w okolicy łącznika i gdzie one mają
istnieć.

 
              Protokolant                                                            Przewodniczący Komisji
              Zofia Ujma  Krzysztof Gorczyca

  


